
Kandidatura do Akademického senátu FEL je pro mě přirozenou volbou, 
protože mě zajímá dění na fakultě a záleží mi na jejím pozitivním vývoji. 
Za první téměř dva roky mého studia a také díky letní stáži na Katedře 
řídící techniky jsem již získal určitý přehled o aktivitách fakulty. Fakultu 
navíc často reprezentuji na veletrzích (Gaudeamus, Ampér a další), 
tudíž i vím, jak je FEL vnímána veřejností a hlavně zájemci o studium, 
kterých je v současnosti nedostatek.

Filip Kirschner
*17.12.1991

Student, Kybernetika a robotika, 2. ročník

Rád bych zastupoval nižší ročníky
Jako student druhého ročníku vím, jaké jsou nejběžnější 
problémy začínajících studentů a rád bych obrátil 
pozornost senátu právě na tyto komplikace studia.

Mám čas něco změnit
Studovat budu na fakultě ještě dlouho a tudíž mohu 
prosazovat mé (a vaše) priority dlouhodobě po celé funkční 
období.

Škola hrou není jen fráze
Už druhý rok spolupracuji na organizaci robosoutěže 
a rád bych prosadil, aby se kreativní forma učení 
rozšířila i na další předměty, které by bylo možné 
vyučovat podobně inovativně.

Příjemné studijní prostředí a komunikace
Je zřejmé, že mimo přednášek a cvičení je velice důležitý 
i čas strávený přípravou do školy a proto bych usiloval 
o rozvoj nových aktivit v tomto směru.

S kandidaturou do AS FEL souhlasím   
kirscfil@fel.cvut.cz  4. dubna 2013
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